
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Ledčice konaného dne 30. 5. 2017 od 19 hodin U Cinků. 

 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje následující program veřejného zasedání: 

1) Zahájení  

2) Určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu a kontrola zápisu 

3) Program 

         4)     Prodej pozemků  

         5)     Výběrová řízení na dodavatele stavby a přijetí dotací 

         6)      Různé: a) Rekonstrukce budovy ZŠ a MŠ  

                               b) Zvýšení počtu pracovníků obce  

                               c) Rozpočtové opatření č. 3 

                               d) Zplnomocnění k hlasování na Valné hromadě SVS, a. s. 

                               e) Pošta – Partner 

                                f) Voda na hřbitovech      

        7)       Diskuze   

Usnesení č. 30 bylo schváleno. 
 

Bod 4) Prodej pozemků  

a)  Rekonstrukce budovy ZŠ a MŠ  

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemků 361/5 (ostatní plocha) o výměře 29 m2 a 1597/4 (ostatní plocha – komunikace) 

o výměře 29 m2, zapsaných na LV 10001 pro obec a k. ú. Ledčice, panu J. K. za cenu 350 Kč/m2, včetně úhrady nákladů 

spojených s převodem pozemku.                                                        

Usnesení č. 31 bylo schváleno. 

b) Zvýšení počtu pracovníků obce  
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku 1004/18 (orná půda) o výměře 41 m2, zapsaného na LV 10001 pro obec a k. ú. 

Ledčice, panu A. S. za cenu 350 Kč/m2, včetně úhrady nákladů spojených s převodem pozemku.                                                        

Usnesení č. 32 bylo schváleno. 

Bod 5) Výběrová řízení na dodavatele stavby a přijetí dotací  

a) Přijetí dotací 

1. Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje přijetí dotace z MZE v rámci programu 129 290 – Podpora opatření na drobných 

vodních tocích a malých vodních nádržích, na akce: Rybniční soustava Ledčice – nádrž 1, nádrž 2 a nádrž 3 a zavazuje se 

spolufinancovat akci z rozpočtu obce. 

Usnesení č. 33 bylo schváleno. 
2. Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje přijetí dotace z MMR, v rámci programu Podpora obnovy venkova 2017, na akci 

„Oprava místní komunikace“ ve výši 1 mil. Kč a zavazuje se spolufinancovat akci z rozpočtu obce. 

Usnesení č. 34 bylo schváleno. 

b) Výběrová řízení na dodavatele stavby 

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje vyhlášení výběrových řízení na akce: 

1) Rybniční soustava Ledčice  - nádrž č. 1, nádrž č. 2, nádrž č. 3 

2) Oprava místní komunikace 

3) Dostavba sociálního zázemí sportoviště 

Usnesení č. 35 bylo schváleno. 

Bod 6) Různé 

a) Rekonstrukce budovy ZŠ a MŠ  

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje podání žádosti o dotaci na MŠMT.  

Usnesení č. 36 bylo schváleno. 

b) Zvýšení počtu pracovníků obce Ledčice  

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje zvýšení počtu zaměstnanců o 1 pracovníka v dělnické profesi na dobu určitou a to na 

dobu 1 roku. 

Usnesení č. 37 bylo schváleno.  

c) Rozpočtové opatření č. 3 

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje rozpočtové opatření č. 3. 

Usnesení č. 38 bylo schváleno. 

d) Zplnomocnění k hlasování na Valné hromadě SVS, a. s. 

Zastupitelstvo obce Ledčice pověřuje hlasováním na Valné hromadě SVS, a. s. starostu obce Mnetěš. 

Usnesení č. 39 bylo schváleno. 

e) Pošta – Partner 

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje pokračování v jednání o prodeji prodejny na návsi s vlastníkem nemovitosti. 

Usnesení č. 40 bylo schváleno 

f) Voda na hřbitovech      

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje práce k zajištění dostatečného množství vody ve studni na hřbitově č. 1 a č. 2.  

Usnesení č. 41 bylo schváleno. 

Bod 7) Diskuze 

1. Poděkování za vzornou reprezentaci obce Ledčice členům JSDH Ledčice, kteří obhájili na soutěži Oužická osma 1. 

místo.  

2. Dále poděkování všem, kdo se podíleli na organizaci a průběhu Staročeských májů. 



3. Zabezpečení kabiny na novém hřišti: pan Tomáš Uher slíbil zabezpečení. 
4. Projednání příprav na dětský den. 

5. Pomoc při vystěhování věcí z buňky na dvoře obecního úřadu do č. p. 108. 

6. Dotaz paní Věry Novotné, zda bude i letos probíhat fotbalový tábor.  

Odpověď starostky Jiřiny Michovské: letos bohužel ne a to z důvodu zaneprázdněnosti trenéra Veselého. 

 


